
Europaudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 29. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOM (2010) 0545 - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)
Forslag til Rådets forordning om fastsættelse af EU-fartøjers fiskerimuligheder
for visse dybhavsbestande for 2011 og 2012

Spørgsmål 2
Ministeren bedes - i forlængelse af Europaudvalgets møde den 26. november
2010 - redegøre for, om det er sandsynligt, at økosystemerne - for så vidt angår
bundfaunaen - ikke vil tage skade af fiskeriet af den anbefalede TAC for dyb-
havsbestande, idet det af samlenotatet fremgår det, at ICES anbefaler skærpet
forsigtighed på grund af sårbare og langsomt reproducerende økosystemer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hanne Agersnap (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hanne.Agersnap@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne-Marie Meldgaard
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